
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107 A
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ansæt-
telse af grundværdier for erhvervsejendomme m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 29
Finder ministeren, at loven, som den vil være udformet, hvis det forslag, der har være i
høring, bliver vedtaget, er så enkelt og sammenhængende, at det ville kunne administre-
res i de mange forskellige vurderings-, klage- og beskatningsmæssige situationer, Vur-
deringsstyrelsens og Skatteankestyrelsens medarbejdere skal håndtere? I forlængelse
heraf bedes oplyst, om ministeren mener, at det – især efter de påtænkte lovændringer –
vil være muligt for især nye ejere af erhvervsejendomme (og deres rådgivere) nogenlun-
de nøjagtigt at forudse størrelsen af den faste ejendomsbeskatning blot 2-4 år frem.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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